
Møde for forældrene i skolebestyrelsen d. 28/10-2021 kl. 17:00 
 
Tilstede: Ann Katrine, Bente, Karsten, Nina (via Teams) 

Fraværende: Jonas, Christine 
Referent: Karsten 

 

Indledning 
På det første skolebestyrelsesmøde var forældrene ikke nok forberedte til at kunne konstituere 
sig, så vi besluttede at gå i tænkeboks om hvem der vil stille op som formand og næstformand. 
Via tråd på AULA, startet d. 25/10, er der indkaldt til dette møde. Formålet er at vi som minimum 
er forberedte til næste skolebestyrelsesmøde mht. konstituering. 
 

Konstituering 
I ovennævnte tråd på AULA har alle givet input til deres personlige ønsker. 

Formand: 
Karsten har valgt, som den eneste, at stille op som formand – dette blev enstemmigt vedtaget 

 

Næstformand: 
Bente og Christine ønskede begge at stille op som næstformand. 

Vi drøftede dette, og valgte enstemmigt Bente. 
 

Drøftelser vedr. konstitueringen: 
Beslutningen blev taget ud fra drøftelsen om at Bente på sigt nok vil overtage formandsposten. 
Udover dette har Christine ytret ønske om at indgå i Styregruppen for omstrukturering af 

specialområdet i Odsherred. Her vil hun kunne bidrage med sin faglige viden. 
Yderligere blev det også drøftet at ved ovenstående valg virkelig har fordelt os godt, så ingen 
bliver overbebyrdet – det bør give en gruppe forældre der virkelig kan arbejde sammen. 
Christine var ikke til stede ved mødet, så hendes rolle i styregruppen skal selvfølgelig lige 
bekræftes fra hendes side. Karsten melder dette ind til styregruppens projektleder, så snart 
Christine har bekræftet 
 

Evt. 
Input til næste dagsorden 
Karsten havde fået tilsendt et udkast til næste bestyrelsesmøde (4/11-2021) fra Liselotte. 
Udover de foreslåede punkter. Forældregruppen ønsker at der kommer info vedr. styregruppen 
for omstrukturering af specialområdet.  
Liselotte indgår i denne styregruppe – og vi ønsker information fra hende eller fra projektlederen 
(Camilla Kandrup). 

Bente ønskede et punkt hvor de nye medlemmer (det er så os alle) får information om evt. 
vedtægter der beskriver forventninger om pligter og ansvar til bestyrelsesmedlemmerne. 
 



Dokumenthåndtering 
Husk at Helle har sendt mail ud til os d. 4/10, hvor der gives adgang til et SharePoint. Her kan vi 
gemme dokumenter osv., så vi altid kan finde dem. 


